
Referat af møde i ASU Middelfart 17/9-2023 

 
Til stede: 
Birgitte Damsgaard  Inge Bibby 
Louise Viberg Christiansen  Werner Bartsch 
Rikke Fenger Poulsen Jeremiassen Marianne Rasmussen 

 
Opdatering af retningslinier for sundhedskontoen. 
Af GF-regnskabet fremgår det ar der står ca. 95.000 på kontoen. 
Kontoen blev oprindeligt oprettet for at betale for diagnosticering af hunde som døde af formodet HS.  
Sygdommen er efterhånden så kendt, også blandt dyrlæger, at der næsten aldrig er nogen, der søger 
kontoen om midler til diagnosticering. 
Umiddelbart foreslås at bruge en del af pengene på at arrangere blodprøvetagning til HS-test i forbindelse 
med klubudstillinger. 
Vi kunne også spørge KU-SUND om de har noget relevant på tapetet, men de er vist mest interesserede i at 
vi kommer med forslag, som de så kan sætte en studerende i gang med. 
Vi går alle sammen i tænkeboks til næste gang vi mødes og læser op på retningslinjerne for brug af 
kontoen.  

 
Hvordan får vi flere til at komme til Avlsvurderingsarrangementerne? 
Denne gang (17/9-23) blev arrangementet gennemført med kun 5 deltagere. Det kan ikke løbe rundt i 
længden. 
Forslag: 

• Vi kunne lægge arrangementet i samme weekend som en klubudstilling, som har en udenlandsk 
dommer og så invitere dommeren til at blive en dag ekstra og dømme avlsvurdering. På den måde 
kunne vi evt. dele udgiften til dommer. 

• Tidligere indkaldelse. Vi er for dårlige til at få indkaldt i god tid. Ofte fordi vi ikke kan skaffe 
dommere. 

• Undersøge om DKK har indvending mod at vi anvender færre end 3 dommere. (Det med 3 
dommere er nedarvet fra SSVs model. Men man kan jo i DKK-regi få sin hund avlsvurderet af en 
enkelt dommer). 

• Arrangementerne kan annonceres i udstillingskalenderen. Vi konkurrerer jo ikke om deltagere, da 
vores deltagere er de ikke-udstillings-interesserede. 

• Lavere pris. 
• årlige arrangementer – et i øst og et i vest. 
• Vi kunne forsøge at finde egnede lokaliteter, som ikke er en sportshal/bane. Stor privat have/mark, 

DKK i Ringsted, Joannas hundecenter, flere? 

• I første omgang vil vi spørge Karoline Gsell om hun vil tage en ekstra dag i forb. m. Lunderskov-
udstillingen 20/4, og prøve at kontakte svensk dommer til et arrangement i forb. m. udstillingen i 
Slagelse 16/3. 

 
Foredrag i oktober 23 
Susanne har tjek på foredragsholder og lokale. Vi får hende til at få det annonceret. 

 
Der er blevet besluttet at nedtage 10+ listen fordi 

• Hvis den kun baseres på tilfældige tilmeldinger, giver den ikke et troværdigt billede af situationen. 
• Hvis vi skal kontakte folk hvert år for at spørge om deres hunde stadig lever, er det et stort arbejde. 
• Ingen kigger på listen (oplyst af webmaster) 

 



Vi vil indkalde forslag til emner til foredrag i forb. m. avlsseminar til foråret 24. 
Forslag infektioner og fertilitet 

 
Birgitte indkalder til TEAMS-møde midt i oktober. 

Birgitte Damsgaard 
 


